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Protokól Nr 19 / 04

z posiedzenia Komisji Gospodarki

Komunalnej i Porzqdku Publicznego

odbytego w dniu 12 stycznia 2004 roku

Posiedzenie komisji rozpoczqlo sig o godz. 1300. Uczestniczyli w nim: Radni

(w skladzie wg listy stanowiqcel zalqcznik do niniejszego protokolu) , Z-ca Burmistrza:

Janusz Wo2niak, Naczelnik Oéwiaty, Kultury i Sportu: Maciej Koémider, Naczelnik

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej: Barbara Btaszkiewicz oraz pracownik tego

Wydzialu: Teresa Gola.

Komisja rozpoczqla posiedzenie wg nastgpujEcego porzqdku obrad:

1. Zaopiniowanie przydzialu mieszkania.

2. Opracowanie informacji o pracy Komisji w 2003 roku.

3. Opracowanie planu pracy Komisji na 2004 rok.

4. Sprawy ró2ne.

Przewodniczqcy Kazimierz Michalski rozpoczfl obrady komisji od przywitania

wszystkich, a nastgpnie przeszedl do omawiania punktu dotyczqcego przydzialu

mieszkañ, W zwiqzku z tym poprosit na posiedzenie Komisji osobq - P. Dqtkg, który

twierdzi, 2e zostal ,, pokrzywdzony" przydzialem mieszkania i prosi o mozliwoéó

spotkania z Komisj4.

W zwiqzku z powy2szym poproszono go na rozmowe.

P. Przewodniczqcy zwrócil sig do P. Dqtki o przedstawienie sprawy .

P. Dgtka oznajmil, 2e oszukano go obiecujqc mu mieszkanie, bowiem jak twierdzi

mieszkanie, które zostalo mu ,,przyznane" otrzymala inna rodzina. W zwiqzku

z powylszym ,,czuje sig pokrzywdzony pvez Urzqd".

P. Przewodniczqcy zwrócil sig z zapytaniem do P. Blaszkiewicz czy mieszkanie

o którym mówi P. Dqtka zostalo ju2 przydzielone.

P. Blaszkiewicz: nikt nie otrzymat tego mieszkania, zaproponowano go rodzinie

z dwojgiem dzieci.

P. Przewodnicz4cy zapytal gdzie znajduje siq to mieszkanie.

P. Blaszkiewicz: ,,11-go Listopada 111110."



P. Dgtka oSwiadczyl, 2e nie dewastuje mieszkania ijest sklonny do zaplacenia nawet

wy2szej kwoty czynszu w zamian zalepsze warunki.

P. Blaszkiewicz: ,,chcialabym przedstawió Komisji dokumenty, które przedstawiajq

faktycznq sytuacjg osób, które ubiegajq sig o mieszkania socjalne"

P. Przewodniczqcy zwrócil sig do P. Dgtki, aby nie kierowat siq tym, 2e osoba, która

zastala poinformowana o wolnych mieszkaniach i oglqdata te mieszkania ma pelne

prawo je otrzymaó. Kwestia przydzialu tych mieszkan spoczywa na komisji, to

wtaénie komisja rozstrzyga, które rodziny najbardziej potrzebuj4 mieszkania.

P. Dgtka: ,jeSli poczekam cierpliwie, to czy moge liczyó na mieszkanie

na ul. Dojazd?"

P. Przewodniczacy: ,,trudno tutaj obiecywaó, spotykamy sig z róznymi sytuacjami

byó moze bgda inne rodziny bardziej potrzebujqce. O ile mi wiadomo Burmistrz

planuje budowg bloku komunalnego.

Komisja zapoznala siq z Pana sytuacjE i jezeli bgda moZliwoéci to dostanie Pan

mieszkanie."

P. Blaszkiewicz zapytala P. Dgtki czy posiada calq dokumentacjq korespondencji

z Urzqdem Miejskim, a dokladnie czy otrzymal Pan pismo z 29 maja 2001 roku

informujqce Pana, ze jakkolwiek otrzymal Pan mieszkanie socjalne z gminy, to nie

nabyl Pan jeszcze prawa do przydzialu lokalu zgodnie z Uchwalq Rady Miejskiej

o zaspokojeniu potrzeb mieszkaniowych, która mówi, Ze osoby, które posiadajq

pobyt staly na terenie Gminy przez minimum 5 lat majq prawo do nabywania takich

lokalów.

P. Dgtka przyznal,2e nie uptynqto jeszcze 5 lat jego pobytu statego w Jgdrzejowie.

Po czym na proébq komisji opuécil posiedzenie.

P. Blaszkiewicz przedstawita sytuacje P. Dqtki zakomunikowala, ze jest on jedynym

spadkobierc4 domu rodzinnego w Bizorendzie i jest to argument, który przemawia

za tym, 2e P. Dgtka nie ma a2 tak trudnej sytuacji mieszkaniowej. Przez caly czas

otrzymywal pisma z Urzqdu informujqce go, 2e nie moZe ubiegaó sig o mieszkanie

z powodu krótkiego okresu pobytu stalego. Nieprawdq jest, 2e obiecane

mu mieszkanie zostalo przydzielone innej rodzinie. P. Dgtka przyszedl do Urzqdu

Miejskiego z zapylaniem o wolne lokale socjalne, wigc otrzymal informacjq o wolnych

lokalach i poszedl je oglqdaó. Prawdopodobnie byl przekonany, ze jeéli uzyskal takq

informacjq to staje sig jego uZytkownikiem tego mieszkania.



Propozycjg wynajmu tego lokalu otrzymala rodzina Piórkowskich, która mieszka na

ulicy Pinczowskiej z dwójkq dzieci. Jest takZe wiele osób, które otrzymujq propozycje

mieszkan, ale odmawiajq. Przyktadem jest P. Soboñ, która ju2 trzy razy odmówita

przydzialu mieszkania chociaZ nadal go potrzebuje.

Mieszkania w Rakowie mamy nie zasiedlone, z kolei na ulicy Glowackiego Burmistrz

zaproponowal P. Zabojszcza, który obecnie mieszka na ul. 11-go Listopada

w budynku nadajqcym siq do rozbiórki.

P. Blaszkiewicz zakomunikowala, 2e zgodnie z uchwalq Rady Miejskiej

z 28 kwietnia 2003 roku Komisja nie ma obowiqzku opiniowania mieszkañ. Na kazde

posiedzenie Komisji bgdzie przygotowywana pzez pracowników Urzgdu lista

informuj4ca o wolnych lokalach socjalnych i rodzinach którym zostaly one

przydzielone. Umowg takE zawiera Burmistrz. Chciatabym zaznaczyó, 2e jest taki

punkt w uchwale, który mówi, 2e pienruszenstwo najmu przystuguje wnioskodawcom

wedtug kolejnoéci uzyskanych punktów.

P. Gola odczytata uchwalq Rady Miejskiej w Jgdrzejowie z 28 kwietnia 2003 roku

w spawie zasad wynajmowania lokali wchodzqcych w sklad mieszkaniowego zasobu

Gminy Jgdrzejów.

P. Przewodnicz4cy zapytal o sposób naliczania punktów co do przydzialu tych

mieszkañ.

P. Blaszkiewicz przedstawila zasady wyznaczania iloéci punktów dla danej rodziny.

P. Przewodniczqcy ustalit wraz z Komisjq, aby przygotowane zostal listy osób

zakwalifikowanych do przydzialu lokali mieszkalnych w 2004 roku i dolqczone

do niniejszego protokolu, a na nastqpnym posiedzeniu komisja zapozna siq z t4 listq

i zaopiniuje. ( Listy osób stanowiq zalqczntki do tego protokolu - zalqczniki

n r  1 ,  2 , 3  l .
Na tym zakoñczono sprawe dodatków mieszkaniowych.

Nastqpnie Komisja przeszla do omawiania realizacji Strategii Rozwoju Gminy

Jgdrzejów.

Komisja oznajmila, 2e zapoznala siQ z realizaqq Strategii Gminy Jgdrzejów

i nie wnosi zadnych uwag poza wykluczeniem niktórych inwestycji, które

sq zadaniami powiatu na przyklad - rozbudowa Szpitala i Mleczarni.

Kolejnq sprawE bylo opracowanie planu pracy Komisji na 2004 rok ( co stanowi

zalqcznik do n in iejszego protokotu).



Nastqpnie Przewodniczqcy odczytat informacje dotyczqce pracy Komisji w 2003 roku

( co stanowi zalqcznik do niniejszego protokotu).

P. Przewodniczqcy odczytat odpowiedzi na wnioski postawione na ostatnim

wspólnym posiedzeniu Komisji: Rewizyjnej i Gospodarki Komunalnej i Porz4dku

Publicznego.

W zwiqzku z wEtpliwoéciami czlonków Komisji co do wniosku dotyczqcego

przeznaczenia érodków na budowg zadaszenia scenicznego poproszono Naczelnika

Wydzialu Oéwiaty, Kultury i Sportu: P. M. Koémidra w celu wyjaénienia tej kwestii.

Poproszono P. Koémidra, aby przedstawil szacunkowe wyliczenie kosztów jakie

poniosla by Gmina na zakup zadaszenia scenicznego z nagloénieniem.

P. Koémider oéwiadczyl,2e szacunkowa kwota na ten cel to okolo 60.500 zt.

Rozpoczgto dyskusjq na temat érodków przeznaczonych na realizaqg tego zakupu,

atak2e o moZliwoéciach wynajmu zadaszenia.

Wniosek Komisii Gospodarki Komunalnei i Porzadku Publiczneqo

W nawiEzaniu do wniosku dotycz4cego zadaszenia scenicznego, Komisja

wnosi o mo2liwoéé pozyskania érodków na ten cel z funduszu

antyalkoholowego.

Kolejnq sprawA na którq Komisja zwrócila uwage byla Wielka Orkiestra Swi4tecznej

Pomocy. WqtpliwoSci budzil 'fakt,2e kwesta na ten cel nie odbyfa sig w Jqdrzejowie.

Wzwi4zku zpowyZszvm poproszono Z-cA Burmistrza: J. Wo2niaka.

Z-ca Burmistrza: ,, z tego co mi wiadomo szkoty chciaty síq wtqczyó do akcji, zgtosity

swoich wolontariuszy do Kielc, ale okazalo sie , 2e Jgdrzejów nie ma

zorganizowa nego szta b u Wielkiej Orkiestry SwiEtecznej Pom ocy.

Trudno mi powiedzieó, kto tutaj zawinil i dlaczego nie doszlo do zorganizowania

tej kwesty w naszym mieécie."

Na tym zakoñczono posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej i Porzqdku

Publicznego ( godz. 15oo).

Przewodniczqcy
Komisji Gospodarki Komunalnej
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Monika Mtyrlczak

iPorzqdku Publicznego


